

M

M'HOUMADI NASSUR*Founder and directing des Umanteam operations*

© CRÉDIT PHOTO

2014 - Il est scrum master pour Almteam Consulting

2011 - he founds and directs Umanteam, specialized in the setting up of web interface and tools

2005 - he is associated within Objis, specialized in the JAVA formation

Nassur M'HOUMADI was born in 1977 in Comoros. He came to France to pursue further studies in data processing with an option in town planning. Following that, he obtained a DESS from the French Institute of Urbanism (IFU) which paved the way for him to work with the HLM union of Paris in 2002 as a researcher. In 2003, he joined the Bollène Company Economy Construction Company (SEMIB +) and specialized in the construction of social housing and business parks, as an operations manager. In May 2005, the OBJIS computer training center, which specialized in JAVA training and whose objective was to 'put tools adapted to the local reality in the hands of African's', was created by Douglas Mbiandou. A few months later, the young Comorian, stung by the computer virus, joined as an associate, and later became the Sales Manager. In 2011 Nassur's passion for new technologies led him to spread his wings and he founded 'Umanteam SAS' whose specialty is the implementation of interfaces and web tools in the field of consulting, training and health. Very quickly, he successfully worked with prestigious clients on their projects, such as the Gustave Roussy Cancer Institute in Villejuif with software for helping children with autism funded by the Bouygues Plurielle Foundation and the

EPMI School of Engineers. He also plays the role of scrum master for Almteam Consulting. Nassur was a member of the Board of Directors of the National Institute of Advanced Technologies (INSTA), which trains Network Systems and Software Engineers and where he served as educational manager. ✨

M

M'HOUMADI NASSUR*Fondateur et Directeur des opérations Umanteam*

© CRÉDIT PHOTO

2014 - Il est scrum master pour Almteam Consulting

2011 - Il fonde et dirige Umanteam, spécialisé dans la mise en place d'interface et d'outils web

2005 - Il est associé au sein d'Objis, spécialisé dans la formation JAVA

Nassur M'HOUMADI est né en 1977 aux Comores. Il rejoint la France pour y poursuivre des études supérieures en urbanisme, option informatique. À la suite de quoi, il obtient un DESS à l'Institut français d'Urbanisme (IFU) qui lui ouvrira la porte de l'Union HLM de la ville Paris en 2002 comme chargé d'études. En 2003, il intègre la Société Economie Mixte de construction de Bollène (SEMIB+), spécialisée dans la construction d'habitations sociales et zones d'activités, en tant que chargé d'opérations.

En mai 2005, le centre de formation informatique OBJIS, spécialisé dans la formation JAVA, et dont l'un des objectifs est de mettre entre les mains d'acteurs africains des outils adaptés à la réalité locale, est créé par Douglas Mbiandou. Quelques mois plus tard, le jeune Comorien, piqué par le virus de l'informatique, rejoint en tant qu'associé, l'aventure d'Objis. Il y exerce les fonctions de Responsable commercial.

Il faut attendre 2011 avant que le passionné de nouvelles technologies ne vole de ses propres ailes et fonde Umanteam SAS dont la spécialité est la mise en place d'interfaces et outils web dans le domaine du conseil, de la formation et de la santé. Très vite, il accompagne de prestigieux clients dans leur projet, comme l'institut de cancérologie Gustave

Roussy de Villejuif avec un logiciel d'aide aux enfants atteints d'autisme financé par la fondation Bouygues Plurielle et l'École d'Ingénieurs EPMI. Il joue aussi le rôle de scrum master pour Almteam Consulting. Nassur est également membre du conseil d'administration de l'Institut National des Technologies Avancées (INSTA) qui forme des ingénieurs Systèmes-Réseaux et Logiciel et où il avait exercé les fonctions de responsable pédagogique. ✨